
Grzegorz Jura                                                                            Poznań, 4 kwietnia 2022 r. 
Radny Miasta Poznania 
 
 
 
 

INTERPELACJA 
 
 

W sprawie: przedszkola nr 180 „Dzięciołowe mieszkanie” 
  
 
 
 
 
Otrzymuję informacje od mieszkańców zaniepokojonych doniesieniami o planowanej 
likwidacji przedszkola nr 180, na osiedlu Polan 1. Pojawiają się informacje, że powodem 
likwidacji jest fakt, że przedszkole jest małą placówką, a przez to koszt utrzymania na 
jedno dziecko jest stosunkowo wysokie, w porównaniu z innymi przedszkolami.  
Proszę jednak zwrócić uwagę na fakt, że do przedszkola co roku jest więcej chętnych niż 
miejsc, a obecnie niektóre uczęszczające do przedszkola dzieci wymagają specjalnej 
dodatkowej opieki. Docierające do mnie argumenty rodziców o pozostawieniu placówki są 
w pełni uzasadnione.  
W związku z powyższym kategorycznie sprzeciwiam się planom likwidacji placówki, jeżeli 
rzeczywiście takie w Wydziale Oświaty istnieją. Dotychczas, w pracach Komisji Oświaty  
i Wychowania Rady Miasta Poznania, której jestem członkiem nie pojawił się projekt 
uchwały o likwidacji placówki, ani zapowiedź takiego projektu, jednak oczekuję informacji 
o planach miasta wobec przedszkola nr 180. Jako miasto powinniśmy rozbudowywać sieć 
placówek przedszkolnych, a nie ją pomniejszać, jeżeli naszym celem jest budowanie 
zasobnego i atrakcyjnego dla jego mieszkańców miasta.  
 
 
 
 
 
 
 
 

Z poważaniem, 
 
 

Grzegorz Jura 

 


